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Victorné dr. Kovács Judit, alpolgármester, képviselő 
részére 

Tisztelt Alpolgármester Asszony! 
Tisztelt Képviselő-testület! 

Meglehetősen furcsa helyzet az, amikor valaki a kerületünk sikerét a közös sikerünket, politikai 
támadásként használja, ahelyett, hogy megbecsülné azt a munkát, amelyet mindannyian tettünk a 
siker érdekében. Mindannyian, párthovatartozástól függetlenül. Ugyan minden válaszomat 
kezdhetném úgy, hogy „nem, nem igaz", de inkább röviden válaszolok kérdéseire: 

1. A kérdésében megfogalmazott politikai rágalmakkal nem kívánok érdemben foglalkozni. 
Azok László Tamást minősítik. Tudja, mindenki magából indul ki, és lehet, hogy ő ilyen 
kifizető helyet hozna létre a saját pártja részére. 

2. Van és lesz is a VEKOP végrehajtására alkalmas és képes szervezet. A projektcsapat a 
támogatási szerződés megkötését követően felállt. Alkalmasabb csapat ez, mint a RUP l 5 
Kft. valaha volt. 

3. Nem értem László Tamást, hiszen elméletileg ő is pontosan tudja: a VEKOP programnak 
része többek között az egyes elemek, infrastrukturális fejlesztések tervezése is. A szükséges 
önkormányzati többletforrások nagyságrendjének meghatározása csak a tervek elkészülése 
után, illetve a kivitelezők kiválasztására irányuló eljárás során beadott legkedvezőbb 

ajánlatok alapján határozhatók meg. 

4. Ha mi nem tettünk semmit a siker érdekében, akkor László Tamás sem. Biztos nem 
emlékszik a képviselő úr, hogy a benyújtásra került anyag 2016-ban állt össze, amikor már 
nem ő volt a polgármester. 

5. Nem tudom, hogy milyen 3 milliárd forintról van szó, ezért tételes listát kértem a 
Miniszterelnökségtől. Ennek a rengeteg pénznek a nyomát sem látjuk a kerületben, így nem 
érkezett támogatás az uszoda építésére sem, és a képviselő úr sem kezdeményezte 
Magyarország költségvetésének módosítását azért, hogy jusson pénz az Újpalotai Közösségi 
Ház fel újítására 2018-ban. 

6. Érdekes, hogy a képviselő úr gondolatmenete mindig ugyanoda tér vissza. Csak az első 
válaszomat tudnám megismételni. Azt, hogy mindenki magából indul ki. 

A kérdéseit köszönöm, a kért tájékoztatást a következő hetekben megteszem. Kérem, fogadja el 
válaszaimat. 
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